
Zápis z porady vedení konané dne 1. 9. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Ledvinka, Malinka, Kohoutková, Matyska, Šrubařová, 

Bartošek, Holub, Dostál, Veselý 

Omluveni: Račanský 

 

1. Zprávy od ředitele  

 Od 1. 9. nemá MU kvestora, pověřen vykonáváním funkce je do doby uzavření 

výběrového řízení Ing. Sellner.  

 Za přítomnosti tajemnice a sekretářky proběhla minulý týden schůzka s Pichlem a 

Křipačem o spisové službě. Ředitel shledal, že ve spisové službě nejsou jasně 

definovány různé úkony, v souvislosti s čímž mohou hrozit (nezáměrné) zásahy do 

ekonomické a personální agendy náležející pod gesci INETu. Kohoutková zařídí 

testování funkcionalit INETu v návaznosti na spisovou službu, z toho vyplynou další 

opatření. Na schůzky se zástupci HS by s Pichlem a Křipačem mohl chodit i člověk 

z ÚVT, aby se zamezilo vzniku desinformací a falešného pocitu, že veškeré agendy 

spisové služby fungují výhradně přes IS.  

 V rámci OP VVV patří nová budova pro ÚVT (a celý projekt e-IROI) mezi nejvyšší 

priority MU. V současnosti jsou stále ve hře 3 řešení – nová budova, zakoupení a 

rekonstrukce již stojící budovy, rekonstrukce a přidání dalších pater budovy C (toto 

společně s rekonstrukcí poslucháren a přidáním prostor v traktu D).   

 Ředitel zakázal odborným divizím svévolně vydávat zprávy o jakékoliv činnosti ÚVT, 

veškerá vyjádření jsou směřována přes divizi péče o uživatele. 

 

2. Kontrola úkolů 

 Rozvaha o personálním zajištění divizí – zatím není ujasněna podoba divize 

uživatelské podpory. Proběhla schůzka s ředitelem, jednání budou pokračovat. Ředitel 

zpracuje až po ujasnění personální podoby všech divizí.  

 Jako odpovědná osoba pro prohlídku sálů při slavnostním otevření CERITu byl 

vybrán V. Rusňák 

 Program malého výjezdního zasedání – oba dva dny se zúčastní kolegium i vedoucí 

oddělení. V pondělí budou jednat obě skupiny odděleně, v rámci kolegia proběhne 

strategická diskuse o budoucnosti, dlouhodobém záměru a OP VVV, vedoucí budou 

diskutovat o vzájemné spolupráci a problémech mezi divizemi. V úterý proběhne za 

účasti všech diskuse o rozpočtu a závěrech vyplývajících z pondělních debat. Malinka 

společně se Strejčkovou sestaví program pro jednání vedoucích, z jednání vznikne 

výstup, s nímž bude kolegium v úterý seznámeno.  

 Prostorové představy pro plány nové budovy zatím nelze vytvořit, závisejí do značné 

míry na tom, zda půjde o rekonstrukci nebo výstavbu nové budovy.  

 Řešení videokonferenčního vybavení klubu ÚVT je připraveno, Holub zašle podklady 

Šrubařové, Ledvinkovi a řediteli.  

 Správa infrastruktury na CEITEC. Průběžná spolupráce probíhá, formálnější zprávu 

připraví Křenek ve spolupráci s Holubem.  

 

 



3. Různé  

 Šrubařová informovala, že soutěže na rekonstrukci vnitřních prostor pro ÚVT se 

zúčastnily pouze dvě firmy, z nichž jedna musela být vyloučena. Soutěž byla zrušena, 

bude vypsána znova (předpokládá se do poloviny září).  

 Diskuse o návrhu směrnice na ukončení pracovního poměru. Směrnice by měla být 

vydána spíš jako doporučení nebo metodika, jako závazný pokyn je příliš striktní. 

 Připravuje se aktualizace personálních a mzdových předpisů na MU, RMU žádá HS 

o náměty.  

 Šrubařová informovala o nákladech na přechod na jeden univerzální klíč v budově na 

Botanické. Zjistí od tajemnice FI, zda zůstává dostatečná volnost pro jeden univerzál i 

v případě dostavby dalších pater. (kontrola 8. 9.) 

 Příští týden na kolegiu podají divizní podrobnější informace o čerpání z IRP a 

institucionální podpory, Šrubařová pošle podklady. (8. 9. 2014) 

 Telefonie – proběhly prohlídky, tento týden ještě běží lhůta pro připomínky.  

 Kohoutková má od 4. do 19 září dovolenou, zastupuje Bartošek.  

 Kohoutková informovala o návštěvě ředitele CESNETu Gruntoráda týkající se 

matriky studentů, byly vyjasněny pojmy a záměry, CESNET je nakloněn spolupráci 

s MŠMT.  

 Kohoutková informovala, že ZČU má zájem o INET, hlavně o část personalistiky. 

Měcháček připravuje demoverzi.  

 Ve čtvrtek 4. 9. pojede Veselý do Prahy na ČVUT vyjasnit spolupráci na velkém 

rozvojovém projektu, předtím se sejde s Bartoškem a Kohoutkovou.  

 Křenek informoval o problémech na CEITECu s řešením vědeckého IT po Dvořákovi; 

Antoš předloží návrh přístupu ÚVT k zálohování dat.  

 Antol vytvořil koncepci pro prezentaci IT služeb na MU, do měsíce domyslí, přednese 

prezentaci této představy na kolegiu.  

 Regner informoval, že současný monitoring poruch na síti se u operátorů objevuje se 

značným zpožděním, to pak zaviní pozdní reakce z naší strany. HP Open View již 

dosluhuje, je nutné připravit návrh nového řešení. Divizní prodiskutují požadavky a 

sdělí jméno osoby, která za projekt bude odpovídat. (kontrola 22. 9.) 

 Regner informoval, že je prakticky hotov nový web ÚVT, tento týden bude spuštěn. 

Úvodní slovo o ústavu (kdo jsme, co děláme) napíše po konzultaci s Regnerem ředitel. 

Divizní vedoucí zkontrolují, zda je katalog služeb za jejich divizi aktuální. Část 

o výzkumu a vývoji se bude průběžně rozvíjet, připomínky je možné zasílat 

Regnerovi. Weby typu Aleph a elektronické informační zdroj jsou zatím ve starém 

designu. 

 Regner představil materiál pro studenty napomáhající základní orientaci ve webech 

MU, materiál bude umístěn v knihovnách a studovnách.  

 Stěhování sálů – Malinka informoval o konkrétních strojích, které je vhodné 

přesunout. Do konce kalendářního roku by měl být nový sál zaplněn zhruba na 

kapacitu odběru 100 kilowatt. Osazení sálu je třeba konzultovat s Kasprzakem, většina 

instalované kapacity by měla patřit ÚVT, nikoli CESNETu (sál nebyl stavěn s cílem 

poskytovat prostor třetí straně).  

 Malinka informoval o současném stavu Safe Q, fakulty hodně spěchají na nákupy a 

zapojení, problém dělají různé verze softwaru od Impromatu. Malinka prokonzultuje 

další postup s Veselým a Šrubařovou. Spojení Safe Q s tiskárnami v ISu nefunguje 

úplně ideálně, jednání vyvoláme v okamžiku, kdy budeme mít jasné parametry 

napojení.  



 Evidence software – otestování systému evidence SW bude provedeno v muzeu nebo 

na nakladatelství, podle dohody s ředitelem/ředitelkou. Předpokládaný termín 

provedení je do 19. září, kontrola na kolegiu 22. září. 

 Projekty – pokud někdo plánuje podat projekt, kde je třeba vyjádření etické komise, 

poskytne konzultaci doc. Dostál.  

 Veselý – požádal divizní o příspěvek k výroční zprávě z hlediska dlouhodobého 

záměru IT na MU.  

 Divizní si zkontrolují strukturu investic a její aktuálnost, připraví jako podklad pro 

výjezdní zasedání.  

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


